



Nota de Premsa

Calvià, 14 d'agost de 2020

L'AJUNTAMENT DE CALVIÀ I EL CONSELL DE MALLORCA TREBALLEN AMB LA UBICACIÓ DE LA ITV MÒBIL PROVISIONAL EN UNS TERRENYS EN QUÈ LA PROMOTORA POT FER UNA CESSIÓ PARCIAL ANTICIPADA AL MUNICIPI

Es tracta d'uns terrenys de 13.000 m₂ ubicats en una zona de Magaluf en què s'està realitzant una urbanització per a la futura construcció d'habitatges

L'Ajuntament de Calvià i el Consell de Mallorca estan treballant en aquests moments en una nova ubicació per a la ITV mòbil provisional, en uns terrenys de Magaluf que en un futur seran un aparcament municipal, fruit d'un increment d'aprofitament urbanístic, per la construcció d'habitacions. El solar té l'entrada a la rotonda que se situa entre la rotonda de sortida a l'autopista de Cala Figuera i la rotonda número 8.

Al principi no s'havia plantejat aquesta ubicació ja que els terminis per a la recepció de tota la urbanització, inclòs el futur aparcament, es fixaven a mesos vista. El treball realitzat pels Departaments d'Urbanisme i d'Infraestructures de l'Ajuntament de Calvià, així com la predisposició de la promotora de la urbanització, ha resolt la possibilitat que es pugui fer una recepció parcial, és a dir només dels terrenys i l'accés des la rotonda, i avançar així els terminis perquè es pugui instal·lar la ITV mòbil en dos mesos.

El Consell de Mallorca ha donat el vistiplau a la nova ubicació que segueix respectant l'interès general, i iniciarà la modificació del conveni signat divendres passat entre les dues administracions.

La promotora de la urbanització accelerarà els treballs d'adequació del futur aparcament, la qual cosa no suposarà cap cost per les arques municipals.

Aquesta nova ubicació evita suposades molèsties a zones residencials, ja que se situa a més de 300 metres de la urbanització més propera. Unes suposades molèsties que quan es va concretar el solar de Peguera, des de l'Ajuntament no es creia que es provocarien ja que la ITV provisional només inspeccionarà turismes, no vehicles pesants, en un espai temporal de 10 mesos.



Nota de Prensa
Calvià, 14 de agosto de 2020

EL AJUNTAMENT DE CALVIÀ Y EL CONSELL DE MALLORCA TRABAJAN EN LA UBICACIÓN DE LA ITV MÓVIL PROVISIONAL EN UNOS TERRENOS EN LOS QUE LA PROMOTORA PUEDE HACER UNA CESIÓN PARCIAL ANTICIPADA AL MUNICIPIO

Se trata de unos terrenos de 13.000 m₂ ubicados en una zona de Magaluf en los que se está realizando una urbanización para la futura construcción de viviendas

El Ajuntament de Calvià y el Consell de Mallorca están trabajando en estos momentos en una nueva ubicación para la ITV móvil provisional, en unos terrenos de Magaluf que en un futuro serán un aparcamiento municipal, fruto de un incremento de aprovechamiento urbanístico, por la construcción de viviendas. El solar tiene la entrada en la rotonda que se sitúa entre la rotonda de salida al autopista de Cala Figuera y la rotonda número 8.

En un principio no se había planteado esta ubicación puesto que los plazos para la recepción de toda la urbanización, incluido el futuro aparcamiento, se fijaban a meses vista. El trabajo realizado por los Departamentos de Urbanismo y de Infraestructuras del Ajuntament de Calvià, así como la predisposición de la promotora de la urbanización, ha resuelto la posibilidad de que se pueda realizar una recepción parcial, es decir solo de los terrenos y el acceso desde la rotonda, y adelantar así los plazos para que se pueda instalar la ITV móvil en dos meses.

El Consell de Mallorca ha dado el visto bueno a la nueva ubicación que sigue respetando el interés general, e iniciará la modificación del convenio firmado el pasado viernes entre ambas administraciones.

La promotora de la urbanización acelerará los trabajos de adecuación del futuro aparcamiento, lo que no supondrá ningún coste para las arcas municipales.

Esta nueva ubicación evita supuestas molestias a zonas residenciales, puesto que se sitúa a más de 300 metros de la urbanización más cercana. Unas supuestas molestias que cuando se concretó el solar de Peguera, desde el Ajuntament no se creía que se iban a provocar ya que la ITV provisional solo inspeccionará turismos, no vehículos pesados, en un espacio temporal de 10 meses.